
Utvalg Innsparing Helse og omsorgsetat 2018 og 2019 

Møte nr. 3 Utvalg Innsparing Helse og omsorgsetat 

Dato: 15.02.18 

Kl.: 09.00-15.00 

Sted:  Liss-salen 

 

Til stede: Mona Hågensen (enhet helsetjenester), Mari Ann Kværnan (avdelingssykepleier institusjon 

og hjemmebaserte tjenester), Ann Brit Tangen (Fagforbundet), Torill Totland (Rådet for likestilling av 

funksjonshemmede), Ola H. Kveli (pårørende representant), Tor Erling Moe (pårørende representant), 

Mari-Anne Freland (Eldrerådet), Aud Randi Gjertsås (FO), Jon Aunet,  (BHT), Steinar Bach (nestleder, 

vara ordfører), Jørn Ove Totland (leder for utvalget) og Elin Danielsen (Enhetsleder Omsorgstjenester) 

 

Forfall: Edith Valfridsson 

 

 

Saksliste med referat: 

1 Godkjenning av 
møtereferat 25.01.18 
og 29.01.18 

Godkjent uten anmerkning. 

2 Oppdatering tall fra 
interpellasjon 2016 

Gått gjennom tallene. Sykefraværsprosent 6,2 for Lierne kommune for 2017. Få med 
oss videre hva forskjellen på hva faktisk en sykefraværsdag koster (Faktiske 
kostnader på vikar) Hva er langtidssykefravær og hva er korttidssykefravær i 2017? 
Kartlegging av ufrivillig deltid, ble gjort i 2015. Lierne er nr. 3 i hele landet på 
ufrivillig deltid i helse og omsorg, statistikk i fagbladet, kun Røyrvik og Rømskog over 
oss. Utfordring er å få dekket opp bemanning på helg. Er det riktig bruk av ressurser 
ved innleie, avdelingssykepleier og kontorfullmektig?  Langvaktsturnus jobb med 
dette må tas med videre inn i rapporten (utredning/kartleggingen) på pkt 4 
 
 

3 Rapport «Bestillinger fra 
utvalget til 15.02.18» 

1. Regnskap 2017. Man ser på dette hjemme og tar med seg spørsmål til neste 
møte. 
 

2. Muntlig oppdatering av tall interpellasjon. Gjennomgått på pkt 2. 
 
 

3. Kan lang-/korttids organiseres annerledes? Omstrukturere avdelingene og 
avdelingene mer enn i dag? Gått gjennom svaret. 
 

4. Må en kommune yte driftstilskudd til fysioterapi?  Svar tas til orientering. 
Utvalget ønsker mer opplysninger om fysioterapi tilbudet i Lierne Kommune, 
både fra de private og den kommunale. Presentasjon av praksis. Hvor mange 
bruker tjenesten og hvilke pasientgrupper? Hvor mange står på venteliste? 
Hvor lang ventetid? Kan De bidra med noe i forhold til sykmeldte? Husleie 
kan det tas mer?  
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5. Ansvar 3311: Ellen og Laila kom og presenterte sitt svar. Har pr i dag også 
oppgaver som skal utføres av jordmor pga ikke tilstrekkelig ressurs på 
jordmor. Ressurs benyttet i skolehelsetjeneste; det er ca. 50 % (inngår 
psykisk helse) og 30%. Mange samtaler som går på psykisk helse. 
Flyktningehelsetjenesten har 20% helsesøster som blir benyttet. Spørsmål 
om forskjell på Røyrvik sitt helsesøstertilbud og Lierne og konsekvenser av 
ikke utførte tjenester. Konsekvens kan være erstatningssak. Arbeider ut i fra 
tidlig innsats modell. Tilstedeværelse på skolene: legger oppgaver som 
gjøres inn på tiden når de er på skolen. Kan oppleves av elevene som de ikke 
er tilstede/tilgjengelig. Fins det mulighet til å omorganiseres for å være mer 
tilgjengelig på skolen? De har snakket om å organisere slik at de er mer 
tilgjengelig for skolen ved å evt «frede» en tid. 
 

6. Utvalget ønsker en beskrivelse av arbeids situasjon ved legekontoret slik den 
var tidligere og hvordan nåværende arbeidssituasjon er. Utvalget ønsker 
presentasjon av loggførte henvendelser og arbeidsoppgaver. Hva, 
(Henvendelse), Når (Dato, klokkeslett), Tiltak (Arbeidsoppgave). Mona 
presenterte svaret. Trygghet å vite at vi har tilgang på helsetjenester. 
Legekontoret er en flaskehals. Hva går av flyktning budsjettet og hva på 
helse og omsorgsetaten. (20% helsesøster og 20% legekontor) Det 
undervurderes behovet flyktninger trenger av tjenester innen helse og 
omsorgstjenester.  
 

7. Beskrivelse av alderssammensetning i Lierne Kommune fremover i tid. Tatt 
til orientering. Vil bli mindre tilgang på arbeidskraft som skal gi hjelp til flere 
eldre.  
 

8. Hvordan er Lierne kommunes nivå for inntak av pasienter på Lierne Helsetun 
sett i forhold til andre kommuner. Utvalget ønsker at det skal lages 
retningslinjer av inntak av pasienter. Det kan bli mer aktiv bruk av 
omsorgstrappen som er beskrevet i forskriften om langtidsplass. Tas til 
orientering.  
 

9. Mulighetsrommet plan 2. Innsparingseffekt ved å flytte beboere som har 
bemanning. Dette er et punkt som må landes snares, pga dette er et varmt 
diskusjonstema flere plasser. Gjør mer avklaring når vi har fått svar fra RO.  
 

10. Hvilke tilskudds muligheter fra Husbanken finnes i forhold til omgjøring. 
Anses som lite realistisk å få mer tilskudd. 

 
11. Kan plan 2, Lierne Helsetun (gamle Kosheim) omdefineres til aldersheim. 

Kan Lierne Selge plasser annen kommune? Svar tas med videre.  
 

12. Utvalget ønsker kartlegging av tjenester som kan kjøpes i Lierne. Gått 
gjennom. Få et regnestykke på hva det vil koste å få kjøpt mat fra Li-verten. 
 

13. Kan matombringing utføres av Frivilligsentralen? Ja, men kost/nytte ved å ha 
et slik tilbud, dyrt tilbud. 
 

14. Hva er døgnpris på Lierne Helsetun, kontra det at innbyggerne bor heime 
med bistand. Tall tas til orientering. 
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15. Det finnes et antatt potensiale for innsparing i hjemmesykepleien ved at 
ansatte arbeider kun etter vedtak. Er det oppgaver som utføres av 
hjemmesykepleien som kan utføres av andre. For å kunne svar ut dette 
spørsmålet trengs en grundigere kartlegging av arbeidsoppgaver og tidsbruk 
i hjemmesykepleien. Tiltak: Kartlegge arbeidsdagene til ansatte i 
hjemmesykepleien i perioden 19/2 – 4/3 for å få et riktig oversikt og 
grunnlag for å gi et svar 
 

16. Utvalget etterspør også om kjøkken kan selge mer matvarer til skole og 
barnehage enn pr i dag. Svar tas til orientering. 
 

17. Vaskeri Lierne Helsetun: Kan vask av tøy ved Lierne Helsetun kjøpes fra 
eventuelt NAMAS? Tilbud innhentet for 2 år siden, den gang konkluderte 
med at det var billigere å drifte vaskeri selv. Kan denne tjenesten utføres av 
privat? Svar tas til orientering. 
 

18. Som en del av service erklæring kan følgende inngå: Når kostnader er over 
døgnpris ved institusjon, kan institusjon/annen boform være et alternativ. 
Utvalget ønsker utregning på dette. Kan omsorgsboliger ved Lierne Helsetun 
defineres til innbyggere med et visst nivå av tjenester. Tas til orientering.  

 
19. Kan man etablere arbeidspool ifht beboere – kunne arbeide med flere 

beboere. Ser ingen besparelse på dette. 
 

20. Kan Frivilligsentral være lokalisert på plan 2 Lierne Helsetun? Er dette et 
tiltak som kan gjennomføres. Hvilke fordeler/ulemper vil det ha? Vi må ha 
med dette videre i den endelige konklusjon 

 
Oppsummering/bestillinger videre:  
 

Fordeling av langtids sykemeldinger og korttidsfravær for 2017. 
 
Utvalget ønsker mer opplysninger om fysioterapi tilbudet i Lierne Kommune, 

både fra de private og den kommunale. Presentasjon av praksis. Hvor mange 

bruker tjenesten og hvilke pasientgrupper? Hvor mange står på venteliste? 

Hvor lang ventetid? Kan De bidra med noe i forhold til sykmeldte? Husleie 

kan det tas mer?  

 

Innhente pristilbud på hva det vil koste å kjøpe mat fra Li-verten til Lierne 

Helsetun. 

 

Kartlegge arbeidsdagene til ansatte i hjemmesykepleien i perioden 19/2 – 

4/3 for å se på tidsbruk, hva som faktisk blir utført av tjenester, tid i bil m.m 

 

Rette en ny forespørsel til prosjektleder i velferdsteknologi i Namdalen om 
han kan komme å informere om velferdsteknologi på neste møte etter møte 
med RO. 

 
 
 

4 Eventuelt  
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Status på informasjon som er gitt av medlemmer ut til sine interesse grupper. 
 
Neste møte 23/2 kl 8.00 på Lissalen 

 

 

Referent: Elin Danielsen 

 


